
Acta de la sessió  del Consell  del Districte Marítim

Data: 12 de desembre de 2023
Número: 02/2023
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:30h
Lloc: Sala Reunions Tinença d’Alcaldia Grao

Assistixen:

Ester Giner Hidalgo Presidenta

Cristian  Ramírez Martínez Vicepresident (Regidor PP)

Mary Carmen Ribera Soriano Vocal (Regidora PSPV)

Vicente Guillamón Terrat Vocal (Representant PP)

Patricia Samblas Miralles Vocal (Representant PSPV)

Vera Bou Pinyol Vocal (Representant Compromís)

Miguel Deu Jaen Vocal (Representant VOX)

María Valverde Damiá Vocal (Veïna PP)

Eric Dols Ramos Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Jorge Begues Lirola Vocal (Veí Designat Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridià)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fons)

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. El Faro)

Manuel González Galván Vocal (AA.VV. Marjaleria)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Entrilles)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Va unir Musical del Grau)

Marisa Miralles Cumba Vocal (AC Coral Polifònica Sant Pere)

Alberto Alonso Martínez Vocal (AC Grup Scout)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP el Pinar)

Roman Simó Gómez Secretari
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Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior.

2.- Resposta preguntes plantejades anterior sessió junta.

3.- Votació proposades Presup. Participatius

4.- Informació Nadal al Grau

5.- Informe Licitació reforma seu AJ Panderola

6,- Informació guanyador concurse cartell Carnestoltes 2024.

7,- Informe neteja Marjalería.

8.- Informació dates Sant Antoni.

9.-  Precs i preguntes

En el  Saló de Reunions  de la Tinença d’Alcadía  del Grau de Castelló, sent les
19:30h del dia 12 de desembre de 2023 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora
tinenta  d'alcalde Ester  Giner  Hidalgo,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  abans
esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell de Districte Marítim, amb la meua
assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència  per  la  presidència  es  procedix  a  iniciar  la
sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  4 d'octubre de 2023.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.-  RESPOSTA PREGUNTES PLANTEJADES ANTERIOR JUNTA DISTRICTE

La  Sra  presidenta  va  comentar  als  presents  que  durant  esta  legislatura
s'intentaria  contestar  a  totes  les  preguntes  realitzades  en  les  anteriors  sessions  de
junta i  consell  que no hagueren sigut  contestades o que ho hagueren sigut  només
parcialment.  Seguidament  va  passar  a  contestar  les  preguntes  plantejades  pels
membres de la junta de districte en la sessió anterior de 24 d'octubre de 2023:

 1. Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

 1.1. La Sra. Ribera s'hi havia queixat  que els marges de la séquia Catalana no
estan nets,  afegint que, a més, els terrenys expropiats per a realitzar els
accessos a Portcastelló que es van quedar sense utilitzar ara són terra
campa i  estan bruts, sol·licitant que s'hauria d'esbrinar a qui correspon
netejar-los (Foment o Ayto).

La Sra presidenta va comunicar als presents que la séquia els marges de la
qual  estan bruts  és  la  denominada com a “Séquia Portsur” i  que ja  s'ha
sol·licitat  al  negociat  de  Gestió  Ambiental  que  es  netegen.  Quant  a  la
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propietat  dels  terrenys  expropiats,  va  informar  que  des  de  la  Tinença
d'Arcàdia s'havia contactat amb la Unitat de Carreteres de l'Estat (UCE d'ara
en avant) de la CCVV, la qual ens va remetre a l'UCE de Castelló. Després de
conversa telefònica amb la tècnic de l'UCE, des de la Tinença d'Alcaldia es
remet via SIR notificació en la qual se'ls requerix que netegen esta parcel·la
perquè els pertany.

 1.2. La Sra. Ribera  també va traslladar a la sra presidenta les queixes dels
veïns sobre l'existència de rates en dos solars.  Un situat en Avda Port
(Antiga Gelateria Valenciana) i que arriba fins a 2 cases deshabitades de la
Pza  Peixatera  (Antic  Rte  Xinés  i  Antigu  Pub  Trankestein)  front  Hotel
Turcosa, i  un altre situat després d'este mateix hotel en la Pza Miquel
Peris.

La  Sra.  Giner va  contestar  que  ja   s'ha  sol·licitat  la  seua  neteja  als
propietaris,  i  tenen un termini  per  a  realitzar  al·legacions.  En cas  de  no
realitzar-les i/o no realitzar la corresponent neteja,  l'ajuntament passarà a
realitzar l'execució subsidiària.

 1.3. La Sra. Ribera va preguntar que administració havia d'encarregar-se de la
neteja de  les pistes de bàsquet situades al costat del Jardí del Port, ja
que en principi  Portcastelló havia de cedir  estes pistes  a l'ajuntament
perquè este s'encarregara del seu manteniment.

La Sra. Giner va dir que després de reunir-se amb Portcastelló havien arribat
a  l'acord  que  serà  l'ajuntament  el  que  encarregue  de  la  neteja  i  el
manteniment, ja que s'havia iniciat ja el procés de cessió i en breu passaria a
les mans de l'ajuntament.

Va afegir que els membres del consell  havien de saber que la cessió està
caducada des de fa 7  anys i  que durant tot eixe temps l'ajuntament ha
estat netejant el Jardí del Port i la zona de les pistes sense tindre'l cedit….i
sense que es fera cap pas per a renovar esta cessió,  ja que s'havien hagut
d'iniciar els tràmits des de zero pel fet que este procediment ha d'iniciar-se
amb  la  sol·licitud  del  l’alcalde/sa  i  en  Portcastelló  no  constava  esta
sol·licitud.

 1.4. La Sra Ribera va sol·licitar la neteja de la séquia “el Pontet”.

Va contestar la Sra. Giner que ja s'havia sol·licitat i que el negociat de Gestió
Ambiental li havia comunicat que durant eixa mateixa setmana es duria a
terme.

 1.5. La Sra. Ribera havia transmés queixes de  pares d'alumnes de l'IES Miquel
Peris sobre que la policia local ja no realitzava les labors de vigilància a les
portes d'entrada.

Va contestar la Sra presidenta que, efectivament, no es realitzaven ja estes
labors a  causa de la  falta d'efectius.  Va afegir  que s'havia reunit  amb la
directora del  centre i  l'havia informada que no sols tenen problemes de
consum i tràfic de drogues en l'exterior del centre sinó també a l'interior.
Va continuar dient que ella mateixa li  havia transmés estos problemes al
cap de la Policia Local. Va finalitzar dient que la policia ja havia tingut la
primera reunió amb la directiva del centre per a veure com tractar estos
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problemes sempre que l'AMPA este d'acord, ja que sense la seua aprovació
no es pot actuar amb els menors a l'interior del centre. Esta aprovació està
en procés i  permetria  a  la  policia  realitzar  xarrades,  demostracions (gos
policia detector drogues...etc) i altres activitats.

 1.6. La Sra Ribera hi havia sol·licitat que se substituïra un bol·lard que faltava
en la Pza Gomera.

La  Sra  presidenta va  contestar  que  ja  estava  col·locat,  i  va  afegir  este
bol·lard faltava des del 2019, ja que havia una sol·licitud d'eixa data dels
AMU’s sol·licitant que se substituïren.

 2. Preguntes realitzades pel Sr Mas:

 2.1. El Sr. Mas va preguntar per a quan estava prevista la neteja del va riure i
dels  seus marges.  Va continuar dient que cada vegada que plou algú
aprofita per a realitzar abocaments per la zona de la gasolinera low cost
(Charter).

Va contestar la  Sra.  Giner que  La  realitzen els  bombers de Castelló  i  es
duguera a terme entre finals de gener i principis de febrer, començant per
la  zona  delimitada  entre  “galeres”  i  “Racó  de  Mercader”  –  ja  que  es
comença per les zones de major risc d'inundabilitat -  .  Va afegir que els
marges ja s'havien netejat.

 2.2. El Sr. Mes havia comentat que en l'encreuament entre Camí Fileta i Camí
Donació existix un abocador de poda (legal) on s'anava a originar un
problema, ja que s'arreplega amb la màquina i cada vegada que la pala
arreplega va fent rasa, de manera que hi ha un forat que aconseguix ja
mes d'un metre de profunditat.

Va contestar la Sra Giner que en breu s'anava a emplenar este buit amb un
camió de terra.

 2.3. El  Sr.  Mes va  tornar  a  sol·licitar  com  en  sessions  anteriors  que  es
netejaren les regueres situades al costat dels contenidors

La Sra presidenta va contestar que encara no estaven nets però que des de
l'equip de govern s'estava treballant per a trobar la forma de fer-ho.

 2.4. El Sr. Mes va sol·licitar que en tots els encreuaments perillosos del Camí
la Plana es posen senyals de Stop  per a bicis i patinets ja que hi ha falta
de visibilitat des dels entradores.

El  Sr  Regidor  de  Mobilitat,  Cristian  Ramírez,  va  contestar  que  ho  havia
transmés  als  tècnics  i  estos  li  havien  dit  que  si  senyalitzaven  tots  els
encreuaments la señalítica perdria efectivitat ja que després de 4 o 5 creus
veient el mateix es deixa de parar atenció. A causa d'això els tècnics havien
decidit senyalitzar en els carrils de vehicles en lloc d'en el ciclovianants.

 2.5. Es va queixar el  Sr. Mas  que netejaren els camins i deixaren les herbes
tallades un parell de setmanes al sol, la qual cosa originava bestioles i
brutícia.

El Sr Ramirez, Regidor de Sostenibilitat, va contestar que l'equip de govern
tenia clar que esta problemàtica existia. En un principi esta bé que l'herba
mullada  es  deixe  a  assecar  perquè  si  no  és  moltíssim  mes  difícil  de
transportar. El problema és que l'herba es deixa massa temps a assecar, i la
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causa és que els encarregats de netejar l'herba de les séquies no són els
mateixos que els que s'encarreguen de portar-li-la una vegada seca. Per a
solucionar  el  problema,  en  el  nou  contracte  que  s'està  negociant
actualment s'ha inclòs la condició que els que netegen la séquia seran els
encarregats de passar després a emportar-se l'herba seca.

 2.6. El Sr Mas es va queixar de la falta d'efectius policials en la la zona.

La Sra presidenta va contestar que hi ha assignats els mateixos agents
que sempre  i que una vegada finalitzara la reorganització que s'estava
duent a terme, informaria els presents dels canvis.

 2.7. El  Sr. Mas va sol·licitar que els pals de telèfons i  llum es pintaren amb
pintura  fluorescent  (almenys  fins  a  una  certa  altura)  perquè  foren
visibles a la nit ja que en els camins hi ha molt poca il·luminació.

La Sra presidenta va contestar que ja estava passada l'orde de treball al
departament  corresponent  (Infraestructures)  i  que  quan  estiguen
pintats, se'ls informaria.

 2.8. El  Sr. González va sol·licitar que es reparara una porta de la seu de la
AA.VV. Marjalería situada en el dispensari mèdic.

La Sra presidenta informa que està ja reparada.

 3. Preguntes realitzades per la Sra Raga

 3.1. La Sra. Raga s'havia queixat  de la brutícia de la séquia del Camí  Fondo.

Va contestar la Sra Giner que es netejaria abans d'acabar l'any

 3.2. La  Sra.  Raga va comentar que en l'Av.  Els  Pins,  enfront del  CEIP La
Pineda hi havia un tros de tanca pertanyent al club de golf que estava
trencat i que la policia local havia acordonat. Va sol·licitar que s'urgira al
club a reparar-lo a fi d'evitar que algú patira mal.

La  Sra presidenta va dir  que encara no tenia informació sobre aquest
tema

 3.3. La Sra. Raga va sol·licitar que si no era possible realitzar el camí escolar,
almenys que en l'encreuament de la C/Manuel Cubedo amb C/Zarauz es
posaren  passos  de  zebra  i  si  això  tampoc  és  possible  a  causa  de
l'estretor de les voreres, que es posaren guals o bandes rugoses ja que
molts xiquets van per estos carrers al col·legi i els cotxes passen molt
ràpid. També va sol·licitar alguna cosa similar a la porta de darrere del
col·legi  (C/L'Estrela),  on molts pares esperen l'eixida dels xiquets i  els
cotxes passen ràpid.

Va contestar la Sra presidenta que el camí escolar havia sigut aprovat per
al 2024 i que la directora del CEIP la Pineda ja està informada i estava
d'acord, i tenint en compte que l'altre requisit necessari és que l'AMPA
estiga d'acord – i evidentment ho està -, el departament de mobilitat es
posarà en contacte amb el centre (Direcció i AMPA) per a confeccionar
este camí.

Respecte als  passos de zebra,  va informar que ja  estava pintat  en la
C/L'Estrela i que en la C/Manuel Cubedo  estan buscant una zona per a
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poder fer el rebaixe – ja que és un carrer molt estret – i quan estiga fet es
pintarà el pas de zebra.

 3.4. La Sra. Raga va reiterar la seua petició de passos de zebra elevats en l'Av.
Els  Pins,  en  la  zona  del  CEIP  la  Pineda,  ja  realitzada  durant  la  passada
legislatura.

La  Sra presidenta  va informar que que s'havia parlat amb el departament
de mobilitat i s'intentaria realitzar durant 2024

 3.5. La  Sra. Raga va sol·licitar la poda de les palmeres de C/Sant Pere, ja que
estan  plenes  de  dàtils  i  si  no  es  poden,  quan  els  dàtils  cauen  a  terra
embruten molt i a més són perillosos perquè la gent pot esvarar.

Va contestar la Sra Giner que ara és època de poda però a causa de les altes
temperatures esperarien un mes mes per a evitar al morrut

 4. Preguntes realitzades per la Sra Palau

 4.1. La  Sra. Palau va comentar que en la C/Joan d'Àustria s'havien arreglat els
escocells de dos arbres que les seues raïls alçaven la vorera i va preguntar si
s'anaven a arreglar mes.

Va contestar la  Sra  presidenta que este  escocell  s'havia arreglat  perquè
havia sigut sol·licitat mitjançant el SMC (APP Servici Manteniment Ciutat),
però  que  no  estava  previst  arreglar  tots  els  escocells  problemàtics,
recomanant a la Sra Palau que fera fotos als quals estan en pitjor estat i
sol·licite la seua reparació vía0 SMC.

3.-  VOTACIÓ PROPOSADES PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS

Després  d'informar  els  membres  de  la  junta  de  les  propostes  realitzades,  se'ls
proporcionen paperetes en les quals venen reflectides estes propostes. Cada proposició té al
costat una casella en la qual s'ha de marcar una creu en cas d'atorgar-li el vot. Es comunica als
presents que cada votant deurà marcar com a màxim 3 caselles.

Posteriorment es procedix a realitzar la votació, que una vegada realitzat el recompte,
llança els següents resultats:

.ADN CANÍ. NO MES EXCREMENTS ALS CARRERS                            12 VOTS

.ZONA PLATJA GOSSOS                                                                               2 VOTS

.PANDEROLA: ZONES FUTBOL I ACTIV. INFANTILS                            8 VOTS

.RENTAPEUS EN PLATJA DEL PNAR      9 VOTS

.ASFALTAT CAMINS MARJALERIA                                                             1 VOT

.COMPLETAR CARRIL BICI GRAU                                                              1 VOT

.AUGMENTAR PLACES PÀRQUING A GRAU                                          3 VOTS

Així doncs, segons els vots emesos pels representants de la Junta del Districte Marítim
a dalt esmentats, les tres propostes mes votades van ser les següents:

1. ADN CANÍ.  NO MES EXCREMENTS A LES CALLES.                     12 VOTS
2. RENTAPEUS EN PLATJA DEL PINAR              9 VOTS
3. PANDEROLA: ZONES FUTBOL I ACTIV. INFANTILS                       8 VOTS
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4.- INFORMACIÓ NADAL AL GRAU

La Sra Giner va recordar als presents que ja els havia passat la programació via

whatsapp,  però que havia portat  fullets per a qui  li  agradara tindre-la  en paper.  Va

informar els presents que la nit de cap d'any la celebració es realitzarà a la Sala Grau

(abans Sala Opal) pel fet que el CEIP Elcano – on tradicionalment s'instal·la la carpa de

festejos  –  està  en  obres,   a  causa  de  la  qual  cosa  i  després  d'estudiar  diversos

emplaçaments  per  a  instal·lar  una  carpa,  que  no  han  resultat  satisfactoris  ni  per

ubicació ni per cost, s'ha pres la decisió de realitzar la celebració en l'esmentada sala, ja

que està molt ben condicionada, la ubicació és bona i econòmicament és mes rendible

que una carpa. Va afegir  que l'entrada serà, com sempre,  gratuïta.  Hi haurà un tardeo

a partir de les 16:30h, es pararà a l'hora de sopar  i es reprendrà la festa a les 00:30h,

amb l'actuació del grup FIVE.

Va comentar que els Reis Mags tornarien al Grau a la vesprada i es reprendria la

tradició habitual, amb arribada a Plaça de la Mar, salutació des del balcó de la Tinença

Alcaldia i fotos després amb els xiquets en un entarimat situat al costat de la Tinença.

Va comentar que a més hi hauria actuacions musicals,  tallers infantils..etc i que

havien elaborat un programa perquè poguera gaudir tota la família, tant xiquets com

majors.

5.- INFORMACIÓ REMODELACIÓ SEU A.J. PANDEROLA

La Sra Giner va informar els  membres de la  junta que el  projecte i  expt de
remodelació de la seu de la A.J. Panderola s'havia aprovat en la Junta de Govern del
passat 23 de novembre amb un pressupost de 399.790,59€ + IVA, sent el període de
duració de les obres d'uns 8 mesos.

Va afegir  que mentres duren les obres,  l'ajuntament facilitarà als  socis  altre
local perquè no es troben desemparats durant este període de temps. Va continuar
dient  que  quan estigueren els  plans,  se'ls  mostrarien  a  la  junta,  i  que  l'objectiu  és
millorar  el  que  hi  ha,  fer-lo  mes  accessible  i   eficient  energèticament.  La  principal
novetat és que el nou bar – que continuarà estant separat de la seu -  es licitarà per a
ser un bar per al parc, amb preus especials pactats per a la gent gran.

6.- INFORMACIÓ GUANYADOR CONCURS CARTELL CARNESTOLTES 2024

La Sra presidenta va informar que este concurs va ser realitzat per la Regidoria
de Joventut, encapçalada per l'edil Cristían Ramirez – vicepresident del consell -  i que
a pesar que va haver-hi un curt termini de presentació – 20 dies – es van presentar 18
cartells  dels  quals  es  van  excloure  3  –  1  per  fora  de  termini  i  els  altres  2  per  no
presentar-se en el format requerit en les bases - . 

El 28 de novembre es va reunir el jurat i va triar per unanimitat com a guanyador
el cartell realitzat per Sara Del Alrco, estudiant de disseny gràfic i natural de Castelló.
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7.- INFORME NETEJA MARJALERIA

La Sra presidenta va informar els presents de les neteges realitzades des del 25
d'octubre al 21 de novembre.

Camins: Camí Fons, Camí la Ratlla i Camí 2n Travessera,

Séquies: Plana Entrilles, Parc Meridià, Senillar i Borrasa.

8.- INFORMACIÓ DATES SANT ANTONI AL GRAU

Va comentar als presents que encara no tenien la programació i que només els
podia informar de la data de celebració que seria el 20 de gener.

La Sra Giner va fer un incís abans d'iniciar els precs i preguntes perquè constare
en acta l'agraïment públic de la Tinença Alcaldia del Grau a la AA.VV, el Faro per haver
prestat les llums de la seua propietat perquè s'utilitzaren en la decoració del Mercat
Nadalenc.

9.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr  Ramírez,  anticipant-se  a  unes  certes  preguntes sobre la  Marjalería  que
segurament eixirien en este apartat, va voler explicar abans la situació actual en la qual
esta zona es troba. Va informar els membres de la junta que els haguera agradat haver
realitzat moltes mes actuacions des que van guanyar les eleccions atés que tota la zona
es troba en molt mala situació,  però que la realitat era la que era i  fins al  moment
s'havia fet el que s'havia pogut, ja que a causa d'això costava moltíssim posar-se al dia,
posant com a exemple que els veïns ja estaven demanant que es repetiren actuacions
que s'havien fet  a  principi  d'estiu,  quan quedaven molts  llocs  on encara  no s'havia
pogut actuar.

A  continuació  va  explicar  la  realitat  de  la  plantilla  de  Brigades  Agrícoles
Municipals que estava molt minvada, perquè els presents es feren a una idea de la
dificultat de la tasca a la qual s'enfrontaven: l'encarregat acaba d'agafar l'alta després
de diversos mesos de baixa,  hi  ha hagut diverses baixes per jubilació que no s'han
cobert i un parell mes estan amb baixes de llarga duració ja que és un treball dur i la
plantilla està bastant envellida. Si a això afegim que també hi ha un alliberat sindical,
ens trobem que de 20 persones de plantilla només hi ha unes 11 treballant, de les quals
només 4 són funcionaris  de carrera mentres que els  altres  tenen un contracte  d'11
mesos que s'estan agafant les vacacions ara i no tornaran a treballar fins a l'1 de febrer,
amb  la  qual  cosa  fins  a  eixa  data  només  hi  haurà  5  persones  treballant  per  a  tot
Castelló.  Com a complement  existia  un  contracte  de neteja  de séquies  –  ja  que el
personal municipal no entra a netejar dins de les séquies -  que realitzava una empresa
privada, però que tampoc donava proveïment.

El Sr Ramirez seguidament va informar dels passos que s'estaven donant per a
solucionar tots estos problemes. S'anava a licitar un nou contracte perquè l'empresa
adjudicatària no sols netejara séquies, sinó també camins, i el muntant econòmic dels
quals seria mes del doble del contracte anterior. A més s'ha licitat un contracte  - que ja
està executant-se - amb un tractor que s'afegirà al de les brigades per a realitzar totes
estes  tasques  de  neteja.  Tot  això  farà,  va  dir,  que  hi  haja  moltes  mes  persones
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treballant  en  la  zona,  i  per  tant,  que  augmenten  i   es  milloren  les  actuacions  en
Marjalería. 

Va afegir que també havien ampliat el contracte de neteja de parcel·les i solars i
augmentat  la  dotació  pressupostària,  ja  que  encara  que  una  vegada  executada  la
neteja per part de l'ajuntament se li cobra al propietari, si no tens ja pressupost per a
pagar-li a l'empresa que ha de realitzar la neteja, no pots actuar.

Va  finalitzar  dient  que els  veïns  havien de  ser  comprensius  ja  que  s'estaven
buscant solucions però la situació era delicada i no se solucionaria a curt termini. 

El  Sr.  Mes  va dir  que la  licitació d'este contracte la  tenia JUJOSA, però que
després subcontractava a altres empreses, i estes al seu torn a unes altres, amb la qual
cosa el pressupost, segons creia el, augmentava.

Va contestar el Sr. Ramírez que mentres estigueren complint la llei i les clausules
del contracte, l'ajuntament no podia recriminar-los res.

El Sr. Boters va suggerir que l'ajuntament arribarà a acords amb veïns de la zona
i que els que volgueren col·laboraren en estes tasques a canvi d'una reducció de l'IBI o
alguna cosa semblant.

El Sr Rámirez va dir que tècnicament ho veia complicat.

El Sr secretari va comentar que executar-ho tècnicament era molt complicat ja
que l'IBI era un impost estatal i que l'ajuntament només obté una miqueta per cent per
ocupar-se de recaptar-lo, per la qual cosa de realitzar una baixada, esta seria sobre este
tant per cent i no sobre el total, a més que seria complicat valorar el tipus de reducció a
realitzar de manera objectiva.

El Sr Boters  va dir que el tram del Camí Caminàs on està el Col·legi Esquerre fins
al Camí la Plana, a la nit té molt poca visibilitat i a més, pel fet que l'herba dels costats
està molt crescuda no es veu on està la reguera, amb el subsegüent perill  que això
comporta, per la qual cosa seria necessari tallar-la. Además va suggerir que l'esmentat
tram del Camí Caminás es delimitara mitjançant pintura blanca.

També va  sol·licitar  que  en  la  zona  de  l'Entrador  Guillamón  s'instal·laren
contenidors de reciclatge. 

Va Contestarla Sra Giner que se sol·licitaria als departaments responsables.

El  Sr Boters  va preguntar com anava això de la doble senyalització del Camí la
Plana.

El Sr. Ramírez va contestar que estava ja licitat i anava a començar a executar-
se.

El  Sr.  Ferrara va  prendre  la  paraula  i  va  sol·licitar,  en primer  lloc,  que  el  Sr.
Ramírez li donara la cita que li hi havia sol·licitat en diverses ocasions.

El  Sr. Ramírez va respondre que ja s'havia reunit amb ell i que fins i tot havien
realitzat una ruta per la zona, afegint que quan no l'ha rebut li ha derivat a l'Oficina de la
Marjalería on hi ha una persona que es dedica completament a estos temes, per la qual
cosa és mes lògic que es reunisca amb ell  siga el qui trasllade a l'equip de govern els
problemes, la qual cosa permet que el Regidor aprofite el seu temps de manera mes
efectiva. Va finalitzar dient que este és el procediment adequat, cosa que ja li  havia
explicat anteriorment al Sr. Ferrara.
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La  Sra Giner li  va dir  al  Sr Ferrara que si  tenia algun problema personal  que
tractar amb el Sr Ramírez, el consell no era el fòrum adequat i que esperara després a
parlar amb el tot sol. També va voler que els membres del consell saberen que tots els
regidors electes – o quasi tots -  s'havien reunit amb el  Sr. Ferrara, i que per la seua
manera d'expressar-se es podria tindre la  sensació que pretenia deixar  a l'equip de
govern en evidència perquè no se li havia atés o no s'hi havia reunit amb ell i que ella
com a  regidora  i  presidenta  del  consell  no  anava  a  permetre  que  les  persones  allí
presents es quedaren amb eixa sensació. Va dir que s'havia reunit amb el Sr Cabañero,
amb el  Sr. Ramírez i  amb ella mateixa, afegint que l'equip del govern era de sobres
coneixedor  dels  problemes  que  afligien  a  la  zona  de  la  seua  associació,  i  que  ella
mateixa li havia donat solució a tots ells dient-li els que es podrien solucionar enguany i
els que no, per ser inviable . Va finalitzar recordant-li que va ser  la primera persona que
va rebre després de jurar el càrrec i que havien estat reunits en el seu despatx mes
d'hora i mitja.

El  Sr. Ferrara va dir que no havia pretés ofendre,  i que si bé era cert que es va
reunir amb el, des de llavors no s'havien tornat a reunir.

Va contestar  la  Sra presidenta que no s'havia tornat  a reunir  amb el  perquè
abans havia de reunir-se amb molta gent amb la qual encara no ho havia fet i perquè no
havent-hi canvis en la situació des que es van reunir, no anava a poder dir-li mes que el
mateix que l'última vegada, en la qual ja li va dir que l'any vinent quan disposaren d'un
major pressupost que permetera solucionar mes qüestions es tornarien a reunir.

El Sr. Ferrara va preguntar si en el nou contracte de neteja de séquies entraven
la  neteja  de  totes  les  séquies  paral·leles  a  l'autovia  –  accés  nord  -  ,  perquè  en  el
contracte  - que el tenia en el seu poder – deia que es netejarien aquelles que anaven
des d'estos accessos fins a la séquia Calduch, no esmentant res de les quals anaven des
d'esta séquia Calduch cap al Serradal.

Va contestar el Sr. Ramirez que no podia donar-li una resposta en eixe moment i
que el miraria, però que potser no s'esmentaven eixes séquies perquè estava previst
netejar-les amb recursos propis.

El Sr. Ferrara va dir al Sr Ramírez que per a això volia reunir-se amb el.

El  Sr  Ramirez li  va  reiterar  que  abans  que  amb  l'havia  de  reunir-se  amb  el
responsable de l'Oficina de la Marjalería – com ja li havia dit en anteriors ocasions -, i que
s'havia reunit  amb el  Sr Cabañero,  Regidor de Participació,  al  qual  podia traslladar-li
qualsevol tema de la seua associació, així com amb la Tinenta Alcalde del Grau a la qual
també li ha traslladat les seues inquietuds. Que ha d'entendre que Castelló és gran i
tothom vol reunir-se amb ells i que el, abans que reunir-se amb una persona una segona
vegada, preferix reunir-se amb aquells amb els quals no ho ha fet. Li va assegurar que
té l'agenda totalment plena i que no es pot reunir amb mes gent de la qual es reunix,
que ix de casa a primera hora del matí i torna a l'hora de sopar tots els dies. Que quan
calga es reunirà amb el les vegades que faça falta sense cap problema i que li ha agafat
sempre el telèfon i quan no ha pogut li ha retornat la crida. Per tant este suggeriment
no fa falta que li la faça al. Li ho comunica al Sr Begues – responsable de l'Oficina de la
Marjalería – i est li ho traslladarà i es tractarà de realitzar la neteja a la menor brevetat
encara que siga amb recursos propis si no està inclòs en el contracte.

La  Sra.  Ribera va  sol·licitar  conéixer  les  actuacions  contra  el  mosquit  que
s'havien dut a terme fins a la data i les que tenien previstes en pròximes dates, ja que
s'havien queixat molts veïns.
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Va Contestar  la  Sra presidenta que sol·licitaria esta informació al departament
de Sanitat Animal.

La Sra.  Ribera  va  dir  que  diversos  veïns  s'havien  queixat  que  la  depuradora
realitzava abocaments de fecals en dies que no plovia.

Va Contestar la  Sra presidenta que sol·licitaria esta informació al departament
corresponent.

La Sra Bou, es va queixar que l'aula multiusos de l’Escola Infantil Mar de Somnis
estiguera sent utilitzada per xiquets de 2 anys del CEIP La Marina.

La Sra Giner va explicar que ahir van començar les obres de les aules de 2 anys
en este col·legi i també en el CEIP la Pineda, i que estes obres tenen un termini màxim
d'execució de 2 mesos, amb la qual cosa una vegada finalitzades seran ocupades pels
xiquets i quedarà lliure l'aula multiusos.

La Sra Bou, va preguntar si es podia augmentar el servici de recollida de poda,
pel fet que hi havia molts abocadors il·legals.

Va Contestar la  Sra presidenta que sol·licitaria esta informació al departament
corresponent.

La Sra Marisa Miralles va dir que s'havia aprovat una proposta de pressupostos
participatius per als llava-peus de la platja de la Pineda però que el problema era comú a
totes les platges de Castelló. Va afegir que no sabia el tipus de contracte que tenien les
persones encarregades de netejar-los però que a les platges de Gurugú i Pineda de les
quals ella és usuària els llava-peus no es netegen mai. Estan sempre plens d'arena, igual
que les passarel·les de fusta que altres anys es netejaven però l'últim tampoc s'havien
netejat.

La Sra Marisa Miralles va preguntar si l'ajuntament donava subvencions a alguna
associació per celebrar la festivitat de Sant Antoni al Grau.

La  Sra  presidenta va  respondre  que  el  Negociat  de  Cultura  donava  una
subvenció a Botafocs.

La Sra Marisa Miralles va dir que volia que constara la seua queixa que el Grup
Scout també participava en la festivitat i no rebia cap ajuda.

La Sra Giner va dir que anotat quedava.

La Sra Raga va sol·licitar que es tapara un forat que hi ha als peus del gronxador
de la Pça del Pinar.

Va Contestar la Sra presidenta que sol·licitaria al departament corresponent que
s'emplenara el forat.

La Sra. Raga es va fer ressò de les queixes d'alguns veïns sobre la brutícia del pi-
piquen del Parc de la Panderola.

La Sra presidenta va contestar que el problema era que des que es va inaugurar
el pipí-ca no s'havia licitat la neteja d'este i que ni tan sols s'havia ampliat el contracte
existent amb l'empresa que netejava la resta de pipí-cans, cosa que si havia fet l'equip
de govern actual, entrant en vigor al febrer de 2024. Fins ara ho havia fet Centre Verd
que és la neteja que neteja el parc, com a favor.
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A més, va informar els presents que havia calgut tancar-ho a les nits ja que havia
rebut múltiples queixes dels veïns perquè hi ha gent que a les 02:00h, les 03:00h i fins i
tot les 04:00h es dediquen a portar allí el gos i jugar amb el.

La Sra Palau va preguntar qui ho tancava.

La Sra presidenta va informar que entre setmana ho tancava policia local i ho
obria brigades i cap de setmana obria i tancava Policia Local. 

Va afegir que des de la Tinença d'Alcaldia es pensava que era la millor solució
perquè calia respectar el descans dels veïns.

La Sra. Raga va preguntar si s'arreplegaven les taronges bordes dels arbres que
hi havia en la via pública, abans que maduraren i caigueren a terra.

El Sr. Ramírez va contestar que creia que si, però que ho consultaria i li ho diria
amb seguretat.

La  Sra. Raga va comentar que molts pares de l'IES Miquel Peris es queixaven
que en el camí escolar pintat en el C/L’Escola, aparcaven vehicles i els xavals tenian que
caminar per la calçada.

La Sra presidenta va informar que ja li  ho havia transmés la directora en una
passada reunió i  s'havia sol·licitat al departament de mobilitat que repintara el camí i es
col·locaren senyals de prohibit estacionar.

La Sra. Raga  va dir que en la C/Gravina hi havia poques papereres.

La  Sra  presidenta va  contestar  que  es  transmetria  al  departament
corresponent.

El  Sr Mas va sol·licitar que es netejaren les fulles seques caigudes en la séquia
del parc ja que a causa de l'arribada de la tardor hi havia moltíssimes i seria convenient
netejar-les.

També va sol·licitar conéixer la col·locació de llums d'abalisament previstes per a
2024 en la zona.

La  Sra  presidenta va  contestar  que  traslladaria  totes  dues  peticions  als
corresponents departaments competents.

El Sr Mas es va queixar de la quantitat de caravanes estacionades en el pàrquing
de la Avda Ferrrandis Salvador, i que els isquera gratis tot, inclosa l'aigua ja que l'agafen
de la font pública. Va afegir que s'hauria de cobrar algun tipus de taxa.

La  Sra  presidenta  va  contestar  que  des  de  la  corporació  s'estava  treballant
sobre aquest tema i que quan es realitzara la reforma de la Avda Ferrandis Salvador –
inicie previst per a setembre 2024 i final anterior a estiu 2025 -  es farien canvis en esta
zona d'aparcament.

Va afegir a més que  la licitació del pàrquing de caravanes del Passeig Marítim
estava en la recta final i segurament en un parell de mesos es podria licitar, perquè esta
condicionat per a poder fer-ho. El de l'Av. Ferrandis Salvador no ho està i s'hauria de fer
una inversió molt gran per a això pel que no hi hauria empreses interessades, per la qual
cosa aprofitant  la  reforma de l'avinguda es  recondicionarà  el  pàrquing per  a  poder
licitar-lo i ja hi ha prevista realitzar una altra zona d'aparcament per a vehicles en una
parcel·la municipal pròxima.

El  Sr Guillamón va dir  que el  que no podia era acampar. Que que tragueren
l'antena ja es considerava acampament i no estacionament i podia ser multats.
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La Sra Bou va dir que la legislació autonòmica sobre aquest tema prohibia que,
existint un pàrquing de caravanes, hi haguera caravanes aparcades fora de l'a menys
d'una certa distància,  per la qual  cosa es podia multar a les caravanes que estaven
aparcades als carrers adjacents al pàrquing del Passeig Marítim.

La Sra presidenta va contestar que la policia local era conscient d'això, però que
quan anaven a denunciar-les deien que estaven esperant per a entrar, per la qual cosa
caldria portar un control d'això, per a això no hi ha efectius.

La Sra Bou va dir que per a protegir el turisme seria convenient que es prohibira
aparcar caravanes en les dos primeres línies de platja,  reservant l'aparcament per a
turismes.

Sr.  Ferrara  va  sol·licitar  neteja  fems  entradors  Camí  Fons,  en  concret  va
esmentar l'entrador “la Cadernera” que es transita durant les rutes que es realitzen en
la marjal, i dona mala imatge.

Parlant de dita entradora, va indicar que falten uns metres per asfaltar al final
del camí que cada vegada esta pitjor.

La  Sra  presidenta va  contestar  que  s'ha  donat  trasllat  al  negociat
d'infraestructures perquè es finalitze quan siga possible.

 

I sent els 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió, de tot això, com a secretari en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que firme al costat de  la Sra
presidenta del Consell Municipal de Districte.
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ANEXI I: VOTACIONS

1. Model paperetes votació sectorials consell 2. Recompte vots sectorials consell

3. Model paperetes votació AA.VV. junta 4. Recompte vots AA.VV. junta

5. Model paperetes votació sectorials junta 6. Recompte vots sectorials junta
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